



Studentforeningen av lærerstudenter i Trondheim

INNKALLING/SAKLISTE

Styret

Sted: Lysholm LY13

Tid: 16:15

Innkalt:

Maja Sofie Vian, Emil Matias Larsen, Emil Kyllø, Tea Elisabethdotter Anda, Aurora Serine Fardal, Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen, Eira Millington, Hannah Dronsett, Kristianne Erikstein Roheim, Michael Myrvang Korsmo, Thea Louise Heen, Mats Herman Holestad, Thea Lindseth Angermo, Mathilde Åserud, Mats Bjerknes Kvikstad, Mari-Elise Andersen, Ella Berg Myklebust, Michelle Opdal, Ida Rognli

Forfall:

Emil Matias Larsen, Aurora Serine Fardal

Møtesnacks:

Michael Myrvang Korsmo

Dato: 16.03.26**O-x/26****Orienteringssaker****O-18/26****Siden sist**

Runde på hva folk har gjort siden sist:

Trivsel: Har hatt møter omtrent ukentlig. Fulgt opp noen saker og hatt møter. Finpusset og publisert trivselsundersøkelsen (hinthint)! I prosess med å lage trivselsundersøkelse til Saltkråkan og ser over undersøkelsen til Revy. Hatt noen sosialkvelder og planlagt semesteret. Trykkekveld med Friluftsliv.

Senior: Tatt opp ny økonomiansvarlig, hatt 4 møter, hatt møte med Åresjef i Event, Nyttårsbord med Senior gjengen, begynt med Stipendskål (nytt arr), hatt Heidisfest, var på Opptaksfest, spillkveld med Senior gjengen, hatt bingo, feiret Anna og konsert på Singsaker, hatt karaoke og badrepres.

Friluftsliv: Planlegging til hoddevik, sosialkveld, trykkekveld, mye planlegging

Scene: Opptak av sosialansvarlig og visedirigent i koret, hatt møte, stått på stand for LY21-konsert, hatt LY21-konsert, Saltkråkan har hatt øvingshelg, Kråkan har hatt dåp for nye medlemmer, Saltkråkan har vært på korstock, promotert og planlagt billettslipp til MAI-FÆST på fredag!!!!!! Har laget avtaler med senior ang. masterfest og (snart) med IF ang. bursdagsfest.

Strikk: Opptak, 5 nye medlemmer. Opptaksfest, 2 sosialkvelder og to møter. Arrangert nybegynnerstrikk og vanlig strikk. Planlagt turstikk med friluft, og begynt å planlegge arrangement med Senior.



Revy: Revyen har vært på opptaks/revy fest, vi har hatt mange styremøter/Kunstneriske møter, vært på 10+ styrevors til andre revyer, hatt undergruppe øvinger ukentlig, 2x øvningshelger, flere sosiale arrangementer, revyledermøter i trondheim og Ballongslipp i dag (sluppet navn og logo "FLUE PÅ VEGGEN"!!!), billetter på onsdag klokka 10:00

Stuggu: Hatt opptak, hatt to møter med hele stuggu + komitemøte for bokklubb, medvervsamtaler, startet bokklubb, var med Tea på møte om prosjekt Kalvskinnet, fikset høyttaler og lyd på TV-en!!, Egonquiz x2, Stand for å markere kvinnedagen + 1 for promo, Torsdagsaktiviteter: Gjemsel på skolen, Leirekveld og Mariokart-turnering, planlagt for torsdagene fremover - blant annet noe med senior, sosialt med stuggugjengen (swingkurs + tapas)

IF: Daglig drift, Forbundsting NSI, opptak av to trenere, styret tester. Oppstart av SALT padel(!!)

Media: Hatt opptak, tatt opp 2 journalister. Hatt sosialt med gjengen, men mange har vært borte på praksis og sykdom de siste ukene. Jeg har vært syk og Lotta (nestleder) har hatt hovedansvar de siste 5 ukene. Vi har nesten ferdigstilt klypa for våren, og såvidt begynt arbeidet med årboka. Laget flere podcastepisoder. Begynner med medvervsamtaler asap.

Arrangementansvarlig: sluppet ballbilletter, satt dato for Åre 2027, planlagt backyard ultra etterfest (billetter slippes på torsdag!!), satt dato for ny halvveisfest, planlagt møte for torsdag, var på opptaksfest

Faddersjef: Tatt opp styre, hatt møter, Hatt opptak for faddere(inkludert stand), Laget utkast for fadderuken, søkt om midler, "den nødvendige samtalen"

Kommunikasjonsansvarlig: Lagd promo for det nye styret, promo på ulike greier. Lagd promoplan for ulven scene. Sosialt, mails, aktivitetsflaket,

Økonomiansvarlig: Vært i Zambia, laget budsjett for 2026, samtaler med ulike økonomiansvarlige, tilganger på dnb, diskutert økonomiske regler for utvalgene, bestilt kort 2x

Sosialansvarlig 2: Opptaksfest, masse komitéer, bistått nestleder og sos. 1 med diverse ting, vært med leder og stud.politisk. og sett på vedtektsendringer, endelig møte med sos. 1 denne uken for å sette opp sosial-kalender<3

Sosialansvarlig 1: Kontorkamper! Blitt med i komiteer, satt møte med sos. 2 denne uka

Studentpolitisk ansvarlig: Vært på tillitsvalgskonferanse og seminar på Frosta. Hatt x-antall SR-møter, ledermøter og instituttstyremøter. KTV- og PTV-møter, diskutert rekruttering og utmatrikulering. Er med i en arbeidsgruppe om arealbruk og arealeffektivisering på kalvskinnet. Hatt vedtektsmøte. Startet å planlegge allmøte for studentvalget (8. april). Blitt intervjuet av Khrono om lærerstudiet på NTNU.

Utvalgsansvarlig: Søknader og mail, gleder meg til å komme tilbake til dere!

Nestleder: Komitéer, balloversikt, revy, økonomi, redbull-spekulering, mailer osv.

Leder: Intervju med fadderstyret, rydding av lageret, møte med berit, styremøter, vedtektskomite, møter og samarbeid med trivsel, bistått økonomiansvarlig, mailer og div med disk, sendt ut dagsorden og innkalling til allmøte 2026, sendt ut innkalling til medvervsamtale til utvalgsledere og styret.

**O-19/26****Signaturrett**

Minner om at det bare er leder som har signaturrett for SALT. Dermed må alle dokumenter og avtaler sendes til ledermail for signatur. Informer de aktive i ditt utvalg om dette.

O-20/26**Styrebånd**

Det er blitt gjort en liten missskommunikasjon i hvem som skulle fikse det! Men de er på vei.

O-21/26**Tilgjengelighet i fadderuka**

Minner om at det er fastsatt at alle utvalgsledere er pliktig til å stille seg tilgjengelig i fadderukene. Hvis du ikke selv kan være her må du sende skriftlig søknad, samt sørge for at noen andre i utvalgene er tilgjengelig. §4.4.2 Aktive

O-22/26**Stuggu**

Minner om å rydde godt etter seg etter sosiallunsj på stuggu. Rommet skal alltid forlates i god stand.

O-23/26**Kontorkamp**

Sosialansvarlig ønsker mer trykk på innleveringer av kontorkamp, og ønsker at utvalgslederne setter mer fokus rundt det.

D-21/26**Taushetserklæring & gullpin.**

Ny taushetserklæring er utarbeidet. Vi går gjennom den sammen. Prosess med å få alle til å skrive under, samt utdeling av gullpin.

Ny taushetserklæring

Maja, Kristianne og noen fra trivsel inviterer seg selv på et møte i utvalgen der de presenterer taushetserklæringen og deler ut gull pin/får en oversikt over gull pin

Neste møte:

Scene: Ikke bestemt enda :)

Fadderstyret: 24.mars kl 16 på rom LY.1.085

Event: 19. mars kl 16

Revy: 22.mars, klokka 18:30 cirka LY51

Senior: 24.mars kl 16:15 LY13

Strikk: 24.mars kl. 16.00 - 17.30

Stuggu: 23.mars 18:00

Media: 25./26.April, 16/17-tiden

Friluftsliv: i april, dato kommer

Trivsel: 23.mars 17:15

**D-22/26****Budsjett 2026**

Leder og økonomiansvarlig presenterer budsjett 2026.

Fra og med neste år må utvalgene søke om å overføre penger fra 2026 til 2027. Den er intern i SALT. Kommer mal. Pengene vi får skal gå til arrangementer vi arrangerer for SALT-medlemmer(ikke på forberedelser, møter, treninger, osv.). Forslag om å egen andel for snacks

V-4/26**Budsjett 2026**

Vedta budsjetteringen for 2026.

Enstemmig vedtatt

D-23/26**Aktivitetsflaket**

Flere innspill på at normene rundt aktivitetsflaket ikke blir helt respektert. Vi må jobbe sammen for å finne en god løsning. Flere store arrangementer samme dag.

Lavere terskel for å sende melding til utvalgsledere med eventuell kræsj. Vi har ikke alle samme målgruppe. Bedre kommunikasjon. Vi må backe hverandre! Vi kan gjerne ha arrangementer samme dag, men vil gjerne vite om det på forhånd. Kan godt bli enige om å gå videre på arrangementer fra et annet. Kjøkk målgruppe. Kommunikasjon er VIKTIG!!!!

Lurt å tenke på liste? arrangemanger som alltid arrangeres og ca tidspunkt? Snakke om det tidlig i semesteret på utvida møte

Viktige datoer høsten 2026

SALT-seminar- Lørdag 19.september

Julebord- 13/14. november

Valgmøte- 19.november

SALTIF bursdag- 11.september

Julekonsert med Scene torsdag 18. november (tentativ fortsatt hehe)

Back to school 27.aug

Fuck cancer periling med stuggu - en torsdag i oktober

Jubileumsball i september (kommer tilbake med dato)

D-24/26**Opptaksfest**

Evaluerer vårens opptaksfest, hvordan opplevdes det for utvalgene?

IF: gøy, ikke opptak samtidig så vanskelig å få folk engasjert

Media: Mange borte

Event: mange borte

Strikk: var gøy, litt ventestemning, gøy med noe opplegg? Mingler med de vi kjenner

Fadderstyret: gøy med opplegg

Friluftsliv: mange på tur

Stuggu: Vi var 16/18

Scene: kråkene vil også være med!!

Revy: vi var mange, kjekt!! en del som ikke er aktive, skulle ønske at info kom litt tidligere ang at alle kunne komme!



Senior: vi koste oss!

Trivsel: challenge gjennom kvelden, enten i utvalget eller i grupper.

Styret: bingo(!), kommer veldig tidlig i semesteret for sosialansvarlige, kanskje gamle sos.ansvarlige kan bli med å arrangere?

Egen påmelding til aktive og så for eksterne?

D-25/26

17. Mai komitee

17.mai i fjor var vellykket! Vi setter en komité som kan begynne planlegging, sånn at 17.mai kan bli like vellykket, om ikke mer, i år. Kristianne har tatt på seg ansvar, hvem fler? I fjor var det 10 stk.

Komitee:

- Kristianne
- Tea
- Thea A
- Ida
- Eira
- Michael
- Ella
- Michelle (kanskje ikke i trondheim)
- Hannah
- Victoria
- Mari-Elise

D-26/26

Fadderuka

Hvordan opplevdes det for utvalgene i fjor. Faddersjef presenterer forventninger og planer.

D-27/26

Stemningsrapport

Hvordan har vi det? I vervene våre? I utvalget vårt? Hva kan vi gjøre?

Sos1 og 2 kommer til å lage sosialplan, dere blir med på det dere ønsker:)

Lille styret kommer til å ha egne arrangementer, det er et eget utvalg.

Ønsker til sosiale ting

- bading på havet
- Spill fotball/volleybal/basket
- Fyllefotball
- Gjemsel
- Quiz
 - To glass
 - den gode nabo



- brooklyn
- Antikvariatet
- Diskoteket
- Vorsj før maifest
- Party bingo
 - Brooklyn
- cava-søndag- 19.april

Slår ned på ryktespredning!

D-28/26 Sommerfest for aktive

Det er i planene våre å arrangere sommerfest for de aktive. Har vi noen innspill?

Det kommer til å bli i mai og det er umulig å treffe en dato som passer alle - men alle trenger et avbrekk fra eksamenslesing!! Tentativ dato som er satt er lørdag 23. mai.

Thea A vil være med i komiteen

Emil Larsen lager komitee oversikt!!

E-21/26 Revyinvitasjoner

Vi får en del invitasjoner til revy gjennom utvalgsmailen. Hvem er det som er ansvarlig for å lage en plan på det når både revystyret og linjeforeningen blir invitert? Lager Mats Herman en oversikt, eller er det Larsen som har ansvar? Er han inne å sjekker eller vil han ha det videresendt?

Alle revyene har allerede vært. Bedre oversikt til neste år. Revy-sjef fikser

E-22/26 Vårballbilletter

Salget har gått så bra at vi har bestemt oss for å selge 20 ekstrabilletter. Vi tenker at noen av disse vil gå til eksterne pga interesse - hvor mange av disse tenker vi? Noen tanker/innvendinger?

Billig ball, derfor stor interesse. Event ønsker å prioritere SALT medlemmer. 5 eksternbilletter? Er det mulig å få enda flere plasser?

Vi MÅ bli bedre på å gå. SALT blir sett på som en kult 🤓

Kyllo vil gå å berge.

Tyv? i styret? styrerekrutt?

E-22/26 Har vi tilgang på praksisplan for 2026-2027?

Skal arrangere jubileumsball i september, så trenger praksisplan for å sette dato.



Nei, det kommer. De prøver å holde det likt

Maja Sofie Vian

Leder